
ÅRSRAPPORT 2018 HEIS VENNER. 

I perioden har det vært avholdt et årsmøte og to styremøter. Det har ikke vært 
organisert noen felles dugnadstur i denne perioden grunnet mangel på felles 
båttransport. Og det har ikke vært det store behovet for dugnadsoppgaver.  Leder 
besøkte Heia før 15. april 2018. Og senere, i begynnelsen av august. Og siste besøk 
var i oktober. Da ble det etterfylt med nødvendig proviant for vinteren De siste 
årene har Hvaler Arbeidssenter sponset oss med ved. Ved alle besøk så det ryddig 
og greit ut i hytta, og det lille som fantes av søppel på øya ble plukket og tatt med 
til land. De store restaureringsoppdraga der ute må vel sies å være fullført. Mange 
hyggelige tilbakemeldinger fra besøkende som hadde skrevet i gjesteboken. 

Takpappen begynner å bli gammel, men holder tett. Ingen lekkasjer. Innhentet 
tilbud på legging av ny papp og beslag, kr.23000,- + mva. Totalt kr.28750,-. Med 
transport, materialer og arbeid. Styret anser dette som en grei pris. 

Søkte Hvaler kommune om kr.10000,- som ble innvilget. Et medlem sponset 
prosjektet med kr.15000,- i tillegg har andre betalt litt ekstra. Vi venter nytt tak i 
år når været er godt og utenom fredningstiden. 

Mange medlemmer glemmer å betale medlemskontingenten tross purringer. I 
november-desember foretok leder en ringerunde til de som ikke hadde betalt.  De 
som ikke svarte på telefon ble tilskrevet. Dette resulterte i over kr.4000,- inn på 
vår konto. Medlemstallet var pr.10. januar ca. 75 stk. 

Et annet spørsmål som er tatt opp er, hvem eier den gamle redningshytta på Heia? 
Hvaler kommune vet ikke. Redningsselskapet vil ikke erkjenne noe eierskap. Men 
enn så lenge ønsker Heias Vennerå holde den ved like. 

Styret.


